
In het Eindhovens Dagblad van vandaag (7 oktober) is de hele voorpagina gewijd aan “Onrust bij 

clubs over kunstgrasvelden”. 

In onze gemeente heeft DVS Voetval een kunstgrasveld met een rubbergranulaat. Naar aanleiding 

van dit artikel heeft de CDA fractie een aantal vragen: 

Is er bij de gemeente bekend of er onder de Waalrese sporters en hun ouders onrust is over dit 

onderwerp? 

Worden er door de gemeente actie ondernomen om het granulaat op dit veld te onderzoeken op de 

(mate van) aanwezigheid van PAKS en andere gevaarlijke stoffen?  

Vooruitlopend op nader onderzoek: Wordt er al gedacht aan maatregelen om het granulaat te 

vervangen door de kokos/kurk alternatieven? En zo ja, wat zijn hiervan de kosten? 

  

Met vriendelijke groeten, 

Suzan van de Goor 

 


